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Referat af
generalforsamling i Rosenholm bridgeklub torsdag den 2/1 2020 kl. 19.

1. Valg af dirigent
2. Formandens beretning
3. Kassererens beretning
4. Kontingent

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent på 600kr pr år fordelt på 2 rater, dog
kun 400kr for de medlemmer, der kun spiller om mandagen.

5. Indkomne forslag.
Forslag, der ønskes behandlet under dette punkt, skal fremsendes skriftligt til
formanden senest 7 dage før generalforsamlingen.

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og substitut.
Kurt og Inga er på valg som bestyrelsesmedlemmer.
Ingrid har været substitut.
Bestyrelsen foreslår genvalg.

7. Valg af revisor og revisorsuppleant.
Knud Jørgensen og Bent Rasmussen var revisorer sidste år. Inge Holm var
revisorsuppleant.
Bestyrelsen foreslår genvalg.

8. Valg til festudvalget.
Festudvalget bestod sidste år af Ida Bach, Ellen Brøgger og Rita Birkbak. Ida
har været med i 4 år, Ellen i 2 og Rita i 1.
Bestyrelsen foreslår genvalg.

9. Eventuelt.

Ad 1:
Søren bød velkommen og ønskede alle et godt nytår.

_Carsten blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt.

Ad2:
Søren fortalte, at bestyrelsen havde haft 3 bestyrelsesmøder og referaterne ligger på
hjemmesiden.
Agerskov er en hyggelig udflugt med et formidabelt morgen- og frokostbord. Vi
spiller 2 alvorlige turneringer og 1 for sjov.
Der er også kommuneturnering i Ebeltoft.
Festudvalget står for sommer- og juleafslutning.
Der er mange forskellige, der har fået præmier i år, da der foruden 1.- og 2. pladser
også uddeles præmier til pladsen tættest på middel eller 7.19. pladsen.
Søren ønskede alle de nye bridgespillere velkomne og opfordrede dem til også at
komme tirsdag og torsdag aften. Vi mangler spillere begge aftener.
H.K. Sørensen var her sidste år og underviste klubbens medlemmer, han kommer
igen i år i ugen efter vinterferien og prøver at give os nogle nye input.



Veluxfonden giver klubben 25000 kr. til nyt udstyr. Det bliver ny pc' er og nye
bridgemates først og fremmest.
Bestyrelsen prøver at få en artikel angående Rosenholm bridgeklub i Rosenholmeren.
Bestyrelsen snakker med Hanne Brissing.
Referatet fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt.
Søren refererede fra Bridgebladet, at hjerneforskeren Peter Lund Madsen siger, at
bridge er det bedste til at holde hjernen skarp!

Ad3:
Klubben har overskud i år på grund af tilskuddet fra Veluxfonden, næste år får vi et
underskud på ca. 33600kr.
Regnskabet blev godkendt.

Ad 4:
Kontingentet blev vedtaget.,-
Ad 5:
Intet.

Ad6:
Kurt, Inga og Ingrid blev genvalgt.

Ad 7:
Knud Jørgensen og Bent Rasmussen blev genvalgt som revisorer og Inge Holm som
revisorsuppleant.

Ad 8:
Alle modtog genvalg, så festudvalget består af Ida Bach, Ellen Brøgger og Rita
Birkbak.

-. Ad 9:
Christian spurgte til undervisningen i klubben.
Jan sagde forrige år, da han holdt, at han ville undervise i efteråret 2020.
Bestyrelsen skal spørge ham igen.

Januar 2020 Inga


